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，是改革过程中最后一次旧四级题目的完整亮相。就目前看

到的题目而言，可以说是以继承为主，延续了过去历次四级

真题考试的思路和方法。其难度应该与过去的考试相当。 我

们重点的来看一下作文： 1.校学生会将组织一次暑假志愿者

活动,现招募志愿者 2.本次志愿者活动的目的,内容,安排等 3.报

名联系方式 这次的作文题目延续了四级考试近几年来贴近校

园生活，围绕热点话题，并强调实用性的特点。想想过去半

年，在校园中轰轰烈烈开展的学习优秀大学生洪战辉的活动

，那么强调志愿者活动的话题作为题目可以说是合情合理。 

这个作文从文体上讲应该是个应用文，属于告示类。只要考

生严格按照题目要求，展开三段的论述，把该写的信息写全

，那么这个分数应该是比较好拿的。需要特别指出的是，对

于四级考生而言，志愿者“volunteer”一词要正确拼写是有

一定难度的，幸运的是题目中已经给出了此词。 下面是这个

题目的一篇范文 Volunteers Needed A voluntary activity in the

summer vacation will be organized by the University Students

Union. The Student Union will open free English classes for the

youngsters in S.O.S Children’s Village. The classes will last for a

week. Currently, we will recruit 5 volunteers to work as English

teachers. The volunteers are requested to speak fluent English. Those

with English teaching experience are preferable. Besides the English

skills, we expect the volunteers to be patient, open-minded with a



loving heart. The Children’s Village will provide the volunteers

with three meals a day and transportation from and to the university

during the class days. Those who are interested in taking part in the

activity, please send your resume to the email address

studentunion@bju.edu before June 30th. The office of the Student

Union will contact the chosen candidates for an interview before July

10th. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请

访问 www.100test.com 


